
 

 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad VI Sesji Rady Miejskiej, która odbyła 

się w dniu 24 października 2024 r. 

 

 

Radny Arkadiusz Chorób – złożył 3 interpelacje i 2 zapytania: 

1. Interpelacja w sprawie podłączenia Domu Sportu do sieci miejskiego ogrzewania. 

2. Interpelacja w sprawie naprawy rynny dachowej i rury spustowej na Domu Sportu i sąsiedniej 

kamienicy.  

3. Interpelacja w sprawie wykonania naprawy dachu Domu Sportu. 

4. Zapytanie w sprawie wysokości czynszów w spółdzielniach. 

5. Zapytanie w sprawie harmonogramu realizacji projektów wybranych w obecnej edycji Budżetu 

Obywatelskiego. 

 

Radny Adam Jankowiak – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie przywrócenia przejścia dla pieszych przy ul. Bytomskiej/Krasickiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Bartosz Karcz – złożył 1 zapytanie: 

1. Zapytanie w sprawie egzekucji komorniczej z rachunku bankowego należącego do ChŚPWiK. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Respondek – złożył 2 interpelacje i  2 zapytania: 

1. Interpelacja w sprawie sytuacji lokalowej mieszkańca Piaśnik. 

2. Interpelacja w sprawie zastosowania rozwiązania spowalniającego ruch w okolicy Szkoły 

Podstawowej nr 8. 

3. Zapytanie w sprawie opieki nad stawami w Świętochłowicach i wysokości dzierżawy.  

4. Zapytanie w sprawie rozpoczęcia sezonu grzewczego w budynku przy ul. Śląskiej 9-11-13.  

 

Radna Janina Zięba – złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie naprawy nawierzchni na ul. Katowickiej 30A i 30B, pomiędzy Honoratką 

a Gustlikiem.  

 


